

BAGUETTE

GRAND HYATT TAIPEI

禮品·烘焙坊

Baguette 禮品·烘焙坊 招牌贈禮必買推薦 Exquisite delights at Baguette



手工美式巧克力豆餅乾

Handmade Chocolate Chip Cookies

承襲超過 20 年的正統美式軟餅乾配方，台北君悅點心房選用法國巧克力豆、奶油、麵粉調製，180 度火候烘烤，完美呈現「黃金 1CM」鬆軟酥香的厚實口感，每日限量供應。

Indulge in our perfected recipe over 20 years, featuring premium French chocolate chips, butter, and flour. Baked cookies to the "golden-1cm" thickness at 180 degrees, these cookies offer a heavenly combination of softness and crunch. Limited quantities are available daily.

君悅臻選常溫麵食組

Gourmet Beef Noodles

- 肉量最多！120 克澳洲牛腱肉，筋肉分明彈嫩
The most generous portion of 120 grams of premium Australian beef shank is known for its distinct texture and tenderness.
- 牛骨加多種辛香料熬製渾厚夠味湯頭
Our broth is meticulously prepared by simmering beef bones with aromatic spices, resulting in a rich and flavorful soup base.
- 40 年製麵資歷老師傅打造絕妙口感刀削麵、小麥細麵
With 40 years of experience, the master noodle chef skillfully handcrafts the perfect combination of sliced and fine wheat noodles, ensuring an impeccable texture.



馬卡龍禮盒

Macaron Giftbox

品一口法式甜蜜，精準掌握蛋白打發力道，結合純天然植物萃取色調打造繽紛外型，夾入小松葉、黑糖榛果、柑橘茉莉花等創意內餡，薄脆外層與香濃奶餡的醉心風味。

Treat yourself to these irresistible delights. Combine with pure natural plant extracts to create a colorful appearance, unique fillings such as pine leaves, brown sugar hazelnuts, tangerine jasmine, etc., and have a crispy outer layer and the intoxicating flavor of fragrant milk filling.

專人請洽 Please call
(02) 2720-1230#3164

即刻預訂
Order now

